
Inbreng in eerste termijn bij de behandeling van de Voorjaarsnota, door Jan Puper, 
fractievoorzitter van PvdA Westerveld, op 6 juli 2021.  
Alleen de daadwerkelijk uitgesproken tekst geldt. 

Voorzitter, 
Als het college dit stuk heeft geschreven om de raad in verwarring te brengen zodat 
de raad dan maar in zou stemmen, is dit deels gelukt. Deze nota is wel eens beter 
geschreven!  
We zitten een jaar voor de verkiezingen, we hebben drie jaar de achter ons liggen 
en ruimschoots de tijd gehad om de verkiezingspraatjes om te zetten naar daden! 
Als raad mogen wij nu de balans opmaken.  
Waardering voor de ambtenaren die in een bizarre tijd middels thuiswerken en 
vertrekkende collega’s onze gemeente draaiende hebben gehouden, dank 
daarvoor. 
De PvdA wenst het college ongelooflijk veel succes om in het komende jaar de 
gemaakte uitspraken uit haar verkiezingsprogramma alsnog uit te voeren.  
Ik zal enkele voorbeelden noemen. 
Waar GB en wethouder De Haas schreef in haar programma dat een stem op GB de 
kiezer een spuitvrije zone zou opleveren, hebben wij helaas moeten constateren dat 
er slechts een slap 1-zijdig akkoord met enkele agrariërs is gesloten, m.a.w. van 
kritisch op de uitvoering in 2018 naar  zelfs alom prijzen van de bollenteelt in 2021 
op Social Media....  
Waar wethouder Doeven en DSSW sprak over een gebiedswethouder waarbij 
burgers betrokken dienen te zijn, is ook dit niet helemaal geworden zoals beloofd, 
kijkende naar BrinQ, kijkende naar diverse andere uitvoeringszaken van 
waterberging in Havelte tot aan de alsmaar haperende afvalstoffen markt.  moeten 
we concluderen dat veel stil ligt. 

De derde wethouder viel halverwege in, op de ideale plek als wethouder financiën 
en Ruimtelijke Ordening, “zo goed als alle touwtjes in handen” heeft netjes de zaken 
op orde gebracht. Daarover zal ik niet te hard zijn maar de uitspraak in het 
programma van VVD Westerveld dat: “ scheef wonen zal worden tegen gegaan en 
er huurwoningen  moeten zijn voor mensen die dat nodig hebben, had er meer 
kunnen en zeker meer moeten gebeuren. Nagenoeg nergens zijn huurwoningen 
gerealiseerd, ja misschien in Vledder maar dat is vanuit een vorig college en van 
juist inwoners zelf aldaar tot stand gekomen.  
In 2020 is de motie “Bouwen in de kernen” aangenomen door de raad, College waar 
blijven de uitkomsten van de oproep in de motie? 
Medio 2021 had de gemeente een woonzorgvisie vast moeten stellen. Uiterlijk dit 
jaar moet de gemeente prestatieafspraken maken met wooncorporatie en 
welzijnsinstellingen op basis van de woonzorgvisie. Dit is opnieuw uitgesproken 
door de betrokken ministers tijdens het Kamerdebat op 30 juni jl. over 
ouderenhuisvesting. 
Hoe komt het dat het college geen gehoor heeft gegeven aan de eis van het kabinet 
om op tijd een woonzorgvisie op te stellen? Wanneer kan deze verwacht worden en 



besproken worden in de gemeenteraad? Op welk moment wordt de gemeenteraad 
betrokken bij de prestatieafspraken, voordat deze eind van het jaar definitief 
worden? 

Het college geeft zichzelf in de vorm van stickers (een groene en een gele kleur) 
een cijfer. 
20 x zien we een groene, dat zal wel een voldoende zijn, 
15 x maar liefst een gele, een onvoldoende. Tot zover zijn we het met elkaar eens, 
college jullie hebben een onvoldoende gescoord. In deze tijd van her-examens 
hebben jullie nog tot maart 2022 om dit cijfer te verbeteren. 
Voorzitter, wij missen echt nieuwe initiatieven, in deze periode is er op de winkel 
gepast en is er onvoldoende nieuw bereikt. Te vaak zijn blanco raadsvoorstellen aan 
ons aan raad voorgelegd, daar waar het college juist had moeten komen met eigen 
voorstellen om vervolgens te toetsen aan de raad en te voldoen aan haar coalitie 
akkoord en haar verkiezingsprogramma. 

• Over de nota zelf. De grote inhoudelijke betekenis van de openbare 
bibliotheken vinden wij, net als die van de  cultuur-educatieve activiteiten van 
Scala en de welzijnsactiviteiten van WMW van groot belang voor onze 
inwoners. Deze organisaties hebben al een aantal bezuinigingsrondes 
gehad, moeten zij nogmaals gestraft worden voor hun goede werken? Wij 
schrikken hiervan, als we lezen dat de laaggeletterdheid en taalachterstand 
bij kinderen terug loopt, wat gaan dan de bezuinigingen daadwerkelijk 
betekenen? Is het college in gesprek met betrokken partijen en hoe staat men 
er in? 

Voor een definitief oordeel wachten wij uw advies af, maar dit signaal willen 
wij wel vast aan u afgeven. 

• Er wordt gesproken over het GVVP. Op zich kunnen wij in principe instemmen 
met de keuze van het college voor “fiets, duurzaamheid, toegankelijkheid en 
recreatie/toerisme”, zoals verwoord in het prioriteringsvoorstel GVVP dat op 
15 juni 2021 in een debatronde aan de orde is geweest. Maar we merken wel 
op dat wij met name de precieze voorstellen voor de uitwerkingen van de 
onderdelen willen zien voordat wij hier definitief mee instemmen. Wel mag 
worden toegevoegd dat Westerveld ook een uitmuntende wandelgemeente 
kan worden voor relatief weinig investeringen.

• Museum De Proefkolonie - het college stelt voor om het subsidiebedrag van 
€ 25.000 in 2021 niet te verlenen, omdat het museum in 2021 een bedrag van 
€ 35.431 aan noodsteun heeft ontvangen. Als dit voorstel inderdaad met 
instemming van het museum is genomen, dan kunnen wij hier mee in 
stemmen. Maar door het gebruik van andere gelden zoals Corona steun blijft 
er dus 25.000 onbenut. Voor 2022 willen wij nu al aangeven wederom bereid 
te zijn de portemonee te trekken, mocht dit nodig zijn, juist de Proefkolonie wil 
zelfstandig dus zonder steun verder uiteindelijk.



Overigens waren we in de motie hierover bij de behandeling van de 
gemeentelijke begroting van 2021 uitgegaan van een jaarlijks subsidie van € 
25.000 voor de Proefkolonie met de bereidheid voor een periode van vijf jaar. 

• Zo vaak horen wij de raad het woord HANDHAVING noemen, evenzo vaak 
krijgen wij van het college terug dat handhaving niet mogelijk is. 
Onvoldoende capaciteit. Voorzitter, moet er dan geen budget gevraagd 
worden om uitbreiding in handhaving te regelen?

De Jaarrekening.  
Zorgelijk voor de organisatie dat de tekorten pas bij de jaarrekening naar boven 
kwamen. De accountant was duidelijk.  College houd de vinger aan de pols. 

Afsluitend voorzitter.  
We hebben als raad fijn samengewerkt in een bijzondere periode. Respect en 
begrip gingen hand in hand, dank daarvoor. 
Verschuilen achter die bijzondere periode is deels onontkoombaar maar waar 
mogelijk moeten wij onze verantwoordelijkheid blijven nemen.  
De PvdA Westerveld gaat het laatste jaar gebruiken om een aantal begrippen vorm 
te geven, wij gaan werken aan mantelzorgwoningen met u, wij gaan werken aan het 
realiseren van huurwoningen met u en ook zullen wij stappen vooruit moeten maken 
inzake de toegankelijkheid, wij moeten hoger op de lijst. Met u bedoel ik de raad 
maar ik daag het college uit dit ook samen op te pakken. 
College, maak van de onvoldoende een voldoende, U heeft nog die kans, pak die 
kans. 


